
Protokół Nr XXIV/2016
z XXIV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego

w dniu 30 sierpnia 2016 r.

Przewodnicząca Rady Powiatu Maria Makowska o godzinie 17:30 otworzyła XXIV sesję
Rady Powiatu Pruszkowskiego witając wszystkich przybyłych. Oświadczyła, że zgodnie
z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 27 radnych, co wobec ustawowego składu Rady
wynoszącego 27 osób, stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych
decyzji(listy obecności radnych oraz gości stanowią załącznik nr l i2 do niniejszego
protokołu). Obrady odbywały się w Starostwie Powiatowym w Pruszkowie, przy
ul. Drzymały 30. Tym samym wyczerpany został pkt l i 2 porządku obrad.

Ad 3.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
są Wnioski do porządku obrad.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że porządek obrad został
przesłany wraz z materiałami i poprosiła o ewentualne wnioski do porządku.

Proponowany porzadek obrad.
/. Otwarcie XXIV sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.
2. Stwierdzenie quorum.
3. Wnioski do porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu z XXIII seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.
5. Podjęcie uchwały zmieni4ącą uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu

Pruszkowskiego /BR-251/16/
Podjęcie uchwały w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2016 /BR-252/16/
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia badania
sprawozdania finansowego Powiatu Pruszkowskiego za rok 2016 oraz przedłożenia opinii
i raportu /BR-253/16/

Podjęcie uchwały w sprawie określenia kierunków działania Zarządu Powiatu
Pruszkowskiego przy realizacji powiatowych zadań inwestycji drogowych na terenie Powiatu
Pruszkowskiego /BR-254/16/

Podjęcie uchwali' w sprawie prWlęcia programu rozwdu Powiatu Pruszkowskiego pod
nazwą: Strategia Rozwoju Powiatu Pruszkowskiego na lata 201 5-2025 /BR-255/16/

/a. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komiqi Konkursowa dla przeprowadzenia konkursu
na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej
w Pruszkowie /BR-256/16/

/.r. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie koldną umowy dzierżawy, po
umowie zawartej na trzy lata /BR-257/16/

/2. Pojęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Pruszkowskiego do Stowarzyszenia pod
nazwą ,,Związek Samorządów Polskich" /BR-258/16/

/3. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi do Komiqi Rewizyjnej /BR-261/16/
/4. Informacja Nr 19/2016 o pracy Zarządu Powiatu Pruszkowskiego w okresie od 16 czerwca

2016 r. do 16 sierpnia 2016 r. /BR-259/16/
/5. Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia radnych
/ó. Komunikaty Przewodniczącą Rady Powiatu.
/7. Zamknięcie obrad.

Ó

7.

8

9.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potzal$cu \est Przgęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Powiatu Pruszkowskiego.

Ad 4
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że w związku z brakiem uwag
oraz nie słysząc głosów sprzeciwu uznała, że protokół z XXIII Sesji Rady Powiatu
Pruszkowskiego zostaje przŃęty.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca
do realizacji punktu 5.

Rady zamknęła punkt 4 i przystąpiła

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinfomlowała, że kolejnym punktem
po ządhcu less Podjęcie uchwali zmienicg(łcej uchwałę w spraw'ie wieloletniej prognozy
.Pnansowe? Pow/a/u Pruszkowsk/ego /B.R-25///ó/. Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3
do protokołu.

Ad 5

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
o zreferowanie proponowanych zmian wraz z autopoprawka, która dotyczy głównie
utworzenia nowego przedsięwzięcia pod nazwą ,,Rozbudowa ul. Lipowej na odcinku
do AI. Annii Krajowej do granicy miasta Pruszkowa" o wartości 1 225 000 zł.

r'3 Radna Maria Makowska Przesvodnicząca Rady otworzyła dyskugę
Głosów w dyskusji nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady
Przewodniczących Komiqi merytorycznych Rady.

poprosiła o przedstawienie opinii

OT)inie komisji.

Radna Katarzyna Klimaszewska Przed'odnicząca Komisja Budżetu i Finansów
poinformowała, że projekt uchwały B.R-25///ó został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Radny Stanisław Dymura Wiceprzewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformował, że projekt uchwały .B.R-25///ó został zaopiniowany przez
członków komigi pozytywnie.

Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego,
Administracji i Pralka poinformowała, że projekt uchwały B.R-2.5///ó został przez członków
komisji zaopiniowany pozytywnie.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji, poinformowała, że projekt uchwały .B.R-25///ó został przez członków komigi
zaopiniowany pozytywnie.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Spolecznych
poinformował, że projekt uchwały B.R-25.7//ó został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie po(yęcie uchwały
zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansową Powiatu Pruszkowskiego.
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Wyniki głosmvania

W wyniku głosowania przyjęto

2'żl Głosy za

2'71 Głosy przeciw

Głosy wstrzymujące
Slę

Głosy nieoddane

Liczba uprawnionych

Liczba obecnych

Liczba nieobecnych

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchlvala
nrXXIV/183/2016 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego }vraz
ze sprawozdaniem z )wykonania budżetu za rok 2015 została podjęta. Uchwała stanowi
załącznik nr 4 do protokołu.

Radna Maria Makowska
do realizacji punktu 6.

Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 5 i przystąpiła

An h

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potząd\.u \esi Podjęcie uchwał w spraw'ie zmiatt do uchwał w sprawie tłchwalettia budżetu
Pow/a/z/ Pruszkowsk/ego na /ok 20/ó /B.R-252//ó/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Golosia
o zreferowanie proponowanych zmian.
Starosta Maksym Gołoś omówić zasadnicze zmiany w budżecie.
Radna Ewa Borodzicz Członek Zarządu Powiatu zgłosiła autopoprawkę dotyczącą
kosmetycznej zmiany nazwy zadania. Zadanie ,,Koncepcja przebudowy dróg od Pęcic Małych
do wiaduktu nad S8 w miąscowości Wolica (ul. Sokołowska, ul. Gromadzka, ul. Sąsiedzka)"
otrzymuje brzmienie ,,Koncepcja przebudowy dróg od Pęcic Małych do wiaduktu nad S8
w miejscowości Sokołów (ul. Sokołowska, ul. Gromadzka, ul. Sąsiedzka)".

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady
Przewodniczących Komigi merytorycznych Rady.

poprosiła o przedstawienie opinii

OI)inie komisji.

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisja Budżetu i Finansów
poinformowała, że projekt uchwały BR-2.52//ó został przez członków komiqi zaopiniowany
pozytywnie.

Radny Stanisław Dymura Wiceprzewodniczący Komisji Inlvestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformował, że projekt uchwały .B.R-252//ó został zaopiniowany przez
członków komigi pozytywnie.
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Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego,
Administracji i Prawa poinformowała, że projekt uchwały Z?.R-252//ó został przez członków
komisji zaopiniowany pozytywnie.

Radna Mirosława Sliwińska Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Promocji, poinformowała, że projekt uchwały BJ?-252//ó został przez członków komigi
zaopmlowany pozytywnie.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrmvia i Spraw Społecznych
poinformował, że projekt uchwały .B.R-252//ó został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
w sprawie zmian do uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Pruszkowskiego na rok
2016

Wyniki głosowania

W wyniku głosowania przyjęto

271 Głosy za

Głosy przeciw

Głosy wstrzymujące
Slę

Głosy nieoddane

Liczba uprawnionych

Liczba obecnych

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXIV/184/2016 w sprawie zmian do uchwali' w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu
Pruszkowskiego na rok 2016 zostala podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 6
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 6 i przeszła do punktu 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest rody c/e uc/zwać' w spraw'/e wyboru/ pod/27forz/ aprau'nfonego
do przeprowadzenia badania sprawozdattia .finansowego Powiatu Pruszkowskiego za t'ok
20/ó orazprzedyożen/a op n// / rapor/z/ /B.R-253/7ó/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7
do protokołu.

Ad 7

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma
o zreferowanie punktu, który przekazał głos Skarbnikowi Lidii Truszkowskiej.

Gołosia

Skarbnik Lidia Truszkowska poinformowała, że obowiązek wyboru podmiotu
uprawnionego do badania sprawozdań finansowych wynika z zapisów ustawy
o rachunkowości. Do złożenia oferty zaproszono sześć ami. Najkorzystniąszą ofertę złożyła
firma POL-TAX Sp. z o.o-

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komisji
merytorycznych.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii
Przewodniczących Komisji merytorycznych Rady.

Opinie komisji.

Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisja Budżetu i Finansó)v
poinformowała, że projekt uchwały B.R-253//ó został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia badania sprawozdania
finansowego Powiatu Pruszkowskiego za rok 201 6 oraz przedłożenia opinii i raportu.

Liczba uprawnionych

Liczba obecnych

Liczba nieobecnych

Radna Maria Makowska Prze)vodnicząca Rady stwierdziła, że uchwala
nr XXIV/185/2016/ w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do przeprowadzenia
badania sprmvozdania finansowego Powiatu Pruszkowskiego za rok 2016 oraz
przedłożenia opinii i raportu została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 8
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 7 i przeszła do realizacji
punktu 8.

Radna Maria Mako)cska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
ę)otziądku \est Podjęcie uchwał w sprawie określenia kierunków działania Zatzqdu Powiatu
Pruszkowskiego przy realizacji pon'iatowych zadań inwestyqi drogowych na tet'ecie Powiatu
Przłszkou,s#/ego /BR-254ż'7ó/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Ad 8

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
o omówienie punktu.
Radny Maksym Gołoś Starosta poinfomtował, że proponowana uchwała jest wynikiem
rozmów prowadzonych podczas V l(onwentu Gmin Powiatu Pruszkowskiego. Przy
podejmowaniu decyzji Zarząd będzie opierał się o trzy przesłanki: znaczenie drogi dla
lokalną społeczności, wydajność budżetu oraz wpisanie się zadanie w ogólną strategię
rozwoju infrastruktury drogowej (sieć dróg powiatowych).

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę
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Radna Urszula Wojciechowska, po uprzednim zgłoszeniu swojego głosu do protokołu,
powiedziała ,,nie jestem specjalistą w dziedzinie inwestycji drogowych, z pewnością nie znam
wystarczająco dobrze ustawy o drogach publicznych, niemniej jednak mam wątpliwość czy
uchwała ta jest zgoda z prawem, czy nie mamy rozbieżności pomiędzy wymienioną przeze
mnie ustawą, a treścią td uchwały. Po prostu od razu zaznaczam, poczekam czy Pan
Wojewoda nie uchyli tej uchwały. Dziękuję."

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła radcę prawnego o opinię w tej
sprawie. Radca Adam Bieńkowski stwierdził, że radny ma prawo wyrażać swoją opinię
w danej sprawie.

Radna Urszula Wojciechowska, uzupełniła swoja wypowiedź następująco: ,,Chodzi mi o to,
że ustawa o drogach mówi, wskazuje wyraźnie zadania poszczególnych organów, podmiotów
i dlatego też odnoszę wrażenie, że ta uchwała może być niezgodna. Ale jest to tylko
i wyłącznie moja opinia, na podstawie mojej znajomości prawa w tym zakresie."

Radna Maria Makolvska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę

Radna Maria Makowska
merytorycznych.

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komigi

Opinie komisji.
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisja Budżetu i Finansów
poinformowała, że projekt uchwały B.R-254//ó7 został zaopiniowany przez członków komigi
pozytywnie.

Radny Stanisław Dymura Wiceprzewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformował, że projekt uchwały BJ?-25477ó został zaopiniowany przez
członków komigi pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
w sprawie określenia kierunków działania Zarządu Powiatu Pruszkowskiego przy realizac:ji
powiatowych zadań inwestycji drogowych na terenie Powiatu Pruszkowskiego.

Wyniki glosowania

W wyniku glosowania przyjęto

27 Głosy za

Głosy przeciw

OI Głosy wstrzymujące
Slę

Głosy nieoddane

Liczba uprawnionych

Liczba obecnych

Liczba nieobecnych

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nrXXIV/186/2016 w sprawie określenia kierunków działania Zarządu Powiatu
Pruszkowskiego przy realizacji powiatowych zadań inwestycji drogowych na terenie
Powiatu Pruszkowskiego została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 8 i przeszła do punktu 9
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że koląnym punktem
potziądku les\ Podjęcie uch'a'aW w sprawie przyjęcia progratllu rozwoju Powiatu
Pruszkou,skiego pod nazw(ł: Strategia Rozwoju Powiatu Pruszkou'skiego Yia tatcl 2015-2025
/B.R-255//ó/ Projekt uchwały stanowi załącznik nr ll do protokołu.

Ad 9

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
o omówienie projektu uchwały.

Radny Maksym Gołoś Starosta poinformował, że jedyną zmianą jest zapis o powołaniu
Powiatowej Rady Rozwoju społecznego ciała o funkcji koordynacyjno-doradczej,
nadzorującego realizac=ję celów zawartych w Strategii oraz ewentualnych przyszłościowych
potrzeb jej zmian.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę

Radna Aurelia Zalelvska zwróciła uwagę, że w składzie Powiatową Rady Rozwoju nie ma
przedstawicieli Rady Powiatu.
Radny Maksym Gołoś Starosta zaproponował w związku z tym autopoprawkę do działu
6.2.9 Strategii, po punkcie ,,Wybrany przez Zarząd przedstawiciel Zarząd Powiatu" dodać
,,Wykazani przez Radę Powiatu radni w licznie do 4 osób"

r')

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komiqi
merytorycznych.

Opinia komisji:

Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego,
Administracji i Prawa poinformowała, że projekt uchwały ż?R-255//ó został przez członków
komisji zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
w sprawie przgęcia programu rozwoju Powiatu Pruszkowskiego pod nazwą: Strategia
Rozwoju Powiatu Pruszkowskiego na lata 2015-2025 z autopoprawka.

Wyniki głosowania

W wyniku głosowania przyjęto

271 Głosy za

2'71 Głosy przeciw

0 Głosy wstrzymujące
Slę

Głosy nieoddane

Liczba uprawnionych

Liczba obecnych

Liczba nieobecnych

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXIV/187/2016 w sprawie przyjęcia programu rozwoju Powiatu Pruszkowskiego pod
nazwą: Strategia Rozwoju Powiatu Pruszkowskiego na lata 2015-2025 zostala podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do protokołu.
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 9
do punktu lO.

i przeszła

Ad IO.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
Ę)otziĘdku \est Podjęcie uchwali w sprawie powołania Komisji Konkurson,ej
dla przeproM'rdzenia konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu
ZakłaćMw Op/ek/ Zdrou,o/ne/ w Pruszków/e /BR-25ó//ó,/ Projekt uchwały stanowi załącznik
nr 13 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Radnego Maksyma
Gołosia o przedstawienie projektu uchwały.

Radny Maksym Gołoś Starosta zaproponował następujący skład: Krzysztof Rymuza, jako
Przewodniczący Komigi oraz Dariusz Nowak, Maria Cybulska, Janusz Rajkowski, Tomasz
Osiński oraz Ewa Borodzicz, która została wybrana do składu komisji konkursowej przez
Radę Społeczną SPZ ZOZ w Pruszkowie. Radna Maria Cybulska oświadczyła, że nie
wyraża zgody na pracę w Komigi. Radny Maksym Gołoś Starosta w miejsce radnej Marii
Cybulskiel zaproponował radną Monikę Sawicką.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskuqę.

Radna Maria Makowska
merytorycznych.

Przewodnicząca Rady poprosiła o opinie komisji

Opinia komisji.

Radny Artur Swiercz Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych
poinformował, że projekt uchwały B.R-25ó//ó został przez członków komigi zaopiniowany
pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddaje pod głosowanie podjęcie uchwały
w sprawie powołania Komigi Konkursowa dla przeprowadzenia konkursu na stanowisko
Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie.

Wyniki głosowania

W wyniku głosmvania przyjęto

271 Głosy za

27 Głosy przeciw

Głosy wstrzymujące
Slę

Głosy nieoddane

Liczba uprawnionych

Liczba obecnych

Liczba nieobecnych

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXIV/188/2016 w sprawie powołania Komisji Konkursowej dla przeprowadzenia
konkursu na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów
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Opieki Zdrowotnej w Pruszkowie została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 14
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 10 i przeszła
do punktu ll.

ćtu ll.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
porządku jest Podjęcie uc#wab' w spraw/e wykaże/7/a zgody /?a za)l,arcfe ko/ę/nę/ unzowy
dzierża}4W po u/mowie zawór/ę/ na /rąp /a/a /BR-2577/ó/' Projekt uchwały stanowi załącznik
nr 15 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
o omówienie projektu uchwały.
Starosta oddał głos radnemu Krzysztofowi Rymuzie Wicestaroście, który poinformował
radnych o szczegółach związanych z dzierżawa przedmiotowej nieruchomości.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskuqę
Głosów w dyskugi nie odnotowano.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę.

Radna Maria Makowska Przavodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii
Przewodniczących Komigi merytorycznych Rady.

Opinie komisji.
Radna Katarzyna Klimaszewska Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów
poinformowała, że projekt uchwały B.R-2.57//ó został zaopiniowany przez członków komigi
pozytywnie.

Radny Stanisław Dymura Wiceprzewodniczący Komisji Inwestycji i Rozwoju
Gospodarczego poinformował, że projekt uchwały Z?.R-257//ó został zaopiniowany przez
członków komisji pozytywnie.

Magdalena Beyer Przewodnicząca Komisja Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego,
Administracji i Prawa poinformowała, że projekt uchwały B.R-2i7//ó został przez członków
komiqi zaopiniowany pozytywnie.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie Poć#ęc/e uc/zu,a&
w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, po umowie zawartej na
trzy tata.

Wyniki głosowania

W wyniku głosowania przyjęto

271 Głosy za

2'71 Głosy przeciw

Głosy wstrzymujące
Slę

Głosy nieoddane

Liczba uprawnionych

Liczba obecnych

Liczba nieobecnych
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Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXIV/189/2016 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy,
po umowie zawartej na trzy lata została podjęta. Uchwała stanowi załącznik nr 16
do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca
do realizacji punktu 12.

Rady zamknęła punkt 11 przystąpiła

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
po zedku \est Po(#ęcie uchwał w spraw'ie przystąpienia Powiatu Pruszkowskiego
do Stowal'zyczenia pod nazwą ,,Zwi(czek Samorządów Polskich" /BR-258/16/. Pxo\ek\
uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Ad 12

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poprosiła Starostę Maksyma Gołosia
omówienie projektu uchwały.
Radny Maksym Gołoś Starosta przedstawił ideę stworzenia nowego stowarzyszenia or8z
podstawowe zasady jego funkcjonowania wynikające ze statutu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę

Radna Agnieszka Kuźmińska zwróciła uwagę, że Powiat nie może przystąpić do czegoś
czego nie ma, ponadto brakuje podpisu Skarbnika, a według niej uchwała rodzi skutki
nlnansowe, chociaż na dzień dzisiąszy nie wiadomo jakie. Jeśli zaś Powiat miałby być
jednym z inicjatorów tego przedsięwzięcia, to uchwała powinna mieć charakter intencyjny,
a ta takiego nie ma.

Radny Maksym Goloś Starosta odpowiedział, że najlepią byłoby być jednym z członków
założycieli, ale biorąc pod uwagę stopień zaawansowania prac, może być już na to za późno.
Dlatego też uchwała dotyczy przystąpienia do Związku.
Radna Elżbieta Smoleńska zapytała czy idea utworzenia nowego związku była
konsultowana z już istniejącymi związkami U. Związek Powiatów, Związek Miast itp.
Radny Maksym Gołoś Starosta odpowiedział, że z powyższymi związkami powstanie
nowel organizacji nie było konsultowane. Konsultacje prowadzone są tylko bezpośrednio
z poszczególnymi samorządami.
Radna Agnieszka Kuźmińska zaproponowała, żeby wstrzymać się z podjęciem decyzji
do czasu, kiedy ten związek rzeczywiście już będzie istniał.
Radna Urszula Wojciechowska zapytała czy zgodnie z nowym statutem, projekt uchwały,
która rodzi skutki finansowe, powinien być zaparafowany przez Skarbnika, a uzasadnienie
powinno zawierać koszty.
Mecenas Adam Bieńkowski zacytował $ 22 ust. 2 ,,Do pr(jektu uchwały dołącza się
uzasadnienie zawierające w szczególności: wskazanie potrzeby podjęcia uchwały, oczekiwane
skutki społeczne oraz skutki finansowe uchwały i źródła ich pojcrycia".

r'3

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskuqę

Radny Maksym Gołoś Starosta złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad punkt 12
Podjęcie Licha'aW w sprawie przystąpienia Powiatu Pruszkowskiego do Stowarzyszenia pod
nazwał ,, Związek Samorządów Polskich'' /BR-258/16/.

Radna Maria Makowska
z porządku obrad punktu 12.

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zdjęcie
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Wyniki głosowania

W wyniku głosmvania przyjęto

2'71 Głosy za

271 Głosy przeciw

Głosy wstrzymujące
Slę

Głosy nieoddane

Liczba uprawnionych

Liczba obecnych

Liczba nieobecnych

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt
do realizacji punktu 13.

12 i przystąpiła

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem jest
Podjęcie uchwał w sprawie przekazania skargi do Kotnisji Rewizyjnej/BR-261/16/. Pxo\ekt
uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Ad 13

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie podjęcie uchwały
w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej.

Wyniki głosowania

W wyniku głosowania przyjęto

2'71 Głosy za

Głosy przeciw

01 Głosy wstrzymujące
Slę

Głosy nieoddane

Liczba uprawnionych

Liczba obecnych

Liczba nieobecnych

r'3
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady stwierdziła, że uchwała
nr XXIV/190/2016 w sprawie przekazania skargi do Komisji Rewizyjnej została podjęta.
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 13 i przystąpiła
do realizacji punktu 14.

/tu l+.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejnym punktem
potziądku \est Informacja Nr 19/2016 o pracy Zat'zqdu Powiatu Pruszkowskiego w okresie
od /ó czen,ca 20/ó r do /ó s/erpnfa 20/ó r /B.R-259//ó/ Informacja stanowi załącznik
nr 20 do protokołu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady otworzyła dyskugę

Radny Grzegorz Jastrzębski zapytał, czy punkt 7 z ll 3 posiedzenia Zarządu (14.07.201 6)
orz punkt 5 z 1 14 posiedzenia Zarządu (21 .07.2016) dotyczą tego samego.
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Radny Mirosław Chmielewski Czlonek Zarządu odpowiedział, że na posiedzeniu w dniu
14 lipca Zarząd omawiać zmiany dotyczące długości ścieżek przy drogach powiatowych oraz
terminu rozliczenia środków finansowych przewidzianych w WPF Powiatu Pruszkowskiego,
natomiast w dniu 21 lipca br. omawiane były zmiany dotyczące prawa do dysponowania
terenem w celu realizacji przedsięwzięcia.
Radny Grzegorz Jastrzębski zadał pytanie dotyczące punktu lO ,,Zapoznano się
z informacją w sprawie koncepąi budowy intematu przy Zespole Szkół Ogólnokształcących
i Sportowych przy ul. Gomulińskiego 4 w Pruszkowie" z 113 posiedzenia Zarządu Powiatu
Pruszkowskiego z dnia 14 lipca 2016 r. --jak wygląda ta koncepcja, jaka zostanie zastosowana
technologia i ile będzie kosztowała ta inwestyc:ja?
Radny Maksym Gołoś Starosta poinformował, że na razie toczyły się dyskuge w sprawie
ustawienia obiektu względem innych obiektów na terenie Międzyszkolnego Ośrodka
Sportowego w Pruszkowie, wyglądu elewacji, rozmieszczenia pomieszczeń. Na dzień
dzisiejszy nie ma jeszcze kosztorysu inwestorskiego.
Radna Zdzisława Zielińska odniosła się do punktu 10 omawianego na 113 posiedzeniu
Zarządu Powiatu w dniu 14 lipca i poprosiła, żeby na kolejną sagi opowiedzieć więcą
o koncepcji budowy intematu. Podkreśliła, że jest przeciwniczką budowy intematu, gdyż ją
zdaniem są pilniąsze potrzeby inwestycyjne, jak chociażby Szpital Powiatowy, Liceum
Kościuszki czy Specjalny Ośrodek Szkolny-Wychowawczy.
Radny Maksym Gołoś Starosta zadeklarował, że Pani Ewa Borodzicz Członek Zarządu oraz
Pan Andrzej Bittel Naczelnik Wydziału Infrastruktury, opowiedzą szczegółowo o koncepcji
budowy internatu na najbliższej merytorycznej komigi.
Radna Aurelia Zalewska w nawiązaniu do omawianego tematu internatu, zapytała czy
Zarząd zamierza budować obiekt z własnych środków finansowych czy będzie się starał
o środki zewnętrzne?
Radny Maksym Gołoś Starosta odpowiedział, że intemat będzie budowany przy użyciu
środków zewnętrznych. Firma, która przygotomye koncepcję została zobowiązana do tego,
by przygotować dokumenty aplikacŃne, które pozwolą na aplikowanie o środki finansowe.
Radna Zdzisława Zielińska poprosiła o więcej informacji na temat punktu 15 ,,Zapoznano
się z projektem uchwały Rady Miejskie w Pruszkowie z dnia 9 czerwca 2016 roku w sprawie
zabezpieczenia środków finansowych w 2016 roku na pomoc finansową dla Powiatu
Pruszkowskiego, na realizację zadanie Z?wdowa s/edz/óy Zespó/u Szko/ Qgó/noX;sz/ałcqcyc/z
fm. 7: Ztzna w Prz/szkod/aprzy z//. Dasz}/ sk/ego ó" z posiedzenia 1 07 Zarządu Powiatu.
Radny Maksym Gołoś Starosta powiedział, że w tej sprawie chodzi o pozyskanie partnera
do realizacji danego przedsięwzięcia. Powiat partneruje Miastu przy zadaniach, o których
dofinansowanie stara się Miasto i na odwrót.

r')

Radna Maria Makowska Prze)vodnicząca Rady zamknęła dyskugę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 14 i przystąpiła
do realizacji punktu 15.

A r1 15

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady informuje, że kolejnym punktem porządku
są Interpelacje i zapytania oraz wnioski i oświadczenia rctdnych.

Radny Grzegorz Jastrzębski zapytał o sprawę związaną z osobami z autyzmem. Poprosił
o informację co dziąe się z tym tematem.
Radna Ewa Borodzicz Czlonek Zarządu poinformowała, że za kilka dni zaplanowane jest
spotkanie z Panią Krystyną Wyrwicką Dyrektor Departamentu Pomocy i Integracji Społecznej
Ministerstwa Rodziny, Pracy i Polityki Społeczną. Celem spotkania będzie wypracowanie
rozwiązań systemowych dotyczących osób z autyzmem. Powiat nie może skierować wsparcia
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tylko do jedną grupy osób niepełnosprawnych, dlatego też szuka sposobu, żeby wpisać się
wrozwiązania ogólnokrajowe i uzyskać przy tym gwarancję przynajmniej
współfinansowania.
Radna Katarzyna Klimaszewska poinformowała członków Komigi Budżetu i Finansów
oraz Komigi Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego, że najbliższe posiedzenie jest wspólne.
Podczas tego posiedzenia zorganizowany zostanie objazd po kluczowych inwestycjach
realizowanych przez Powiat. Zwróciła się do radnych z prośbą o zgłaszanie propozycji
miejsc, które komige powinny odwiedzić do piątku 02 września 2016 r. do Biura Rady.
Radny Stanisław Dymura zapytał czy Zarząd posiada informac:ję na temat płynności
finansową Powiatu, udziału środków zewnętrznych w realizowanych inwestycjach, stanu
realizacji inwestyc:ji za pierwsze półrocze. Ponadto zapytał czy Powiat ma szanse na środki
unijne na drogi. Wszystkie te informacje chciałby uzyskać na kolejnej sagi Rady.
Radna Elżbieta Smolińska poprosiła o udostępnienie informacji na temat wykorzystania
pałacyku w Czubienie przez Krajowe Stowarzyszenie ,,Przyłącz się do nas" omawiano
ostatnio przez Zarząd.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zwróciła uwagę, że na końcu Informacji
podany jest link, pod którym udostępnione są wszystkie materiały omawiane przez Zarząd.
Radna Elżbieta Smoleńska podziękowała za informację i stwierdziła, że zapozna się
z informacją opublikowana pod wskazanym linkiem.
Radna Aurelia Zalewska zwróciła się do Zarządu o przekazanie porozumienia dotyczącego
współpracy w zakresie tras rowerowych w ramach ZIT.
Radny Maksym Gołoś Starosta poinformował, że sytuacja jest analogiczna, jak
w przypadku pytania radną Elżbiety Smolińskiej, materiały są opublikowane pod linkiem
wskazanym w Informacji o pracy Zarządu.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła dyskugę

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zamknęła punkt 15 i przystąpiła
do realizacji punktu 16.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że koldnym punktem
polziąlaku są Ko.mutlikaty Przewodniczącego Rady Powiatu.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady odczytała opinię w kwestii zakresu
ochrony danych osobowych osób wnoszących skargi do Rady Powiatu przygotowaną przez
Panią Annę Sosińską, która w ramach zawartej umowy pełni w starostwie funkc=ję ABI i tym
samym odpowiada za sprawy z zakresu ochrony danych osobowych. Opinia stanowi
załącznik nr 21 do protokołu.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady przypomniała radnym, że zgodnie
z artykułem 15.1 Statutu Interpelacje i zapytania radnych kieruje się do Zarządu
za pośrednictwem Przewodniczącego. Prosiła o przestrzeganie tej zasady, szczególnie
w aspekcie bezpośredniego kontaktu z Naczelnikami.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady zaprosiła na Xll Pielgrzymkę
Samorządową do Sanktuarium Matki Bożej Prymasowskiel Wspomożycielki w Rokitnie.
Wymarsz pielgrzymki zaplanowany jest na godzinę 9.30 spod Kościoła św. Floriana
w Brwinowie. O godzinie 11.30 rozpocznie się Msza św. dla uczczenia XI Rocznicy
Koronacji Obrazu Matki Bożej Prymasowskiel Wspomożycielki w Sanktuarium w Rokitnie.
Mszy świętej będzie przewodniczył Jego Eminencja Biskup Piotr Janecki.
Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejna sega odbędzie
się 27 września 2016 r. o godz.17.00.

Ad 16
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Ad 17.

Radna Maria Makowska Przewodnicząca Rady o godz. 20.50
seqi Rady Powiatu Pruszkowskiego.

zamknęła obrady XXIV

Protokół sporządziła:
Marta Jendernatik-Dybała

r')
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